
3. DAN – NEDELJA, 4.9.2022 

Naš tretji dan skupnega druženja je bil ponovno tekmovalno usmerjen na kegljaške steze. Po zajtrku smo izpraznili svoje 

sobe, počistili za sabo in se odpeljali proti Kopru na kegljišče Bonifika, kjer smo se udeležili turnirja, ki ga je organiziral 

kegljaški klub Adria.  

 

 

 

 



Na kegljaške steze so prvi stopili Rasim Hasičić (537), Leopold Fidej (549), Pavle Petrović (506) in Jože Sotler (447). 

Skupno število podrtih kegljev Hasičić-Fidej-Petrović-Sotler 2.039 (povprečje 509,75). 

 

 
 

 
 

 



      
 

Nato so svoj nastop opravili še kegljači druge ekipe, za katero so nastopili Roman Sečki (550), Emil Šehič (483), Božo 

Ognjenović (499) in Bogdan Kompari (512). Skupno število podrtih kegljev Sečki-Šehič-Ognjenović-Kompari 2.044 

(povprečje 511,00), kar pomeni, da je ekipa obdržala prednosti 130 kegljev in dodala še dodatnih 5 kegljev. 
      

2022 IME IN PRIIMEK 
POSTOJNA KOPER SKUPNI REZULTAT 

1. REZULTAT RIBICE 2. REZULTAT RIBICE PODRTI KEGLJI RIBICE 

1. ROMAN SEČKI 603 3 550 3 1153 6 

2. RASIM HASIČIĆ 544 9 537 6 1081 15 

3. BOŽO OGNJENOVIĆ 570 8 499 10 1069 18 

4. PAVLE PETROVIĆ 562 5 506 4 1068 9 

5. LEOPOLD FIDEJ 519 12 549 12 1068 24 

6. BOGDAN KOMPARI 540 6 512 11 1052 17 

7. EMIL ŠEHIĆ 526 9 484 7 1010 16 

8. JOŽE SOTLER 484 13 447 11 931 24 
 

Najboljši kegljač priprav za leto 2022 je postal Roman Sečki (skupaj 1.153 podrtih kegljev), ki je obdržal vodstvo s 1. 

tekmovalnega dne v Postojni in si s tem prislužil nagrado s prostim plavanjem od Izole do Portoroža. Na drugo mesto je 

napredoval četrto-uvrščeni po prvem treningu iz Postojne, Rasim Hasičić (skupaj 1.081 podrtih kegljev), ki si je s tem 

prislužil nagrado s hitro hojo od Izole do Portoroža. Na tretje mesto se je uvrstil drugo-uvrščeni iz Postojne Božo 

Ognjenović (skupaj 1.069 podrtih kegljev), ki lahko za nagrado peš odjadra od Portoroža do Izole. 

Naj-ribiča med kegljači za leto 2022 sta skupaj postala Leopold Fidej in Jože Sotler (2x24 ribic – dovolj za večerjo). 

Vsi smo bili enotnega mnenja, da takšno tekmovanje ponovimo vsako leto, morda tudi s kakšnimi praktičnimi nagradami. 
 

  
 

HVALA VSEM, KI SO NAM OMOGOČILI KONDICIJSKE PRIPRAVE V STRUNJANU. 

Za konec še rubrika »SAJ NI RES, PA JE!« 

Kegljači radi spremljamo nastope naših športnikov tudi iz drugih 

športnih panog – glede na to, da radi igramo odbojko, nam je ta 

šport poleg kegljanja še nekako najbližje.  

Se pa postavlja vprašanje, so odbojkarji tudi tako dobri kegljači, kot 

smo kegljači super odbojkarji    


